
Møtereferat FAU-møte Jåtten skole
Dato: Tirsdag 11. april 2023

Trinn A B C D

1
Karianne Munro Valheim
Vara: Rune Bjørkli

Morten
Stokkenes
Vara: Helene
Ottesen Braut

Karianne
Valheim
Vara: Rune
Helberg

Carolina Stokka
Vara: Una Salte

2
Anna Palma Bie
Vara: ??

Hilde Eike
Hansen/Gina
Solum

Sunniva
Bang-Larsen
Vara: Line Dahl

Elisabeth
Schibevaag
Vara??

3
Simon Øverås
Vara: Bjørnar Evensen

Stina Busk
Vara:??

Lillian Lunde
Håra
Vara: Miriam
Kristensen

Gry Cecilie
Nordland
Vara: Flavia Lapis

4
Nurul Aziz
Vara: Siren Ertzeid

Tone Kleppa
Jåtten
Vara: Hans
Gunnar Frøystad

Bjørn Lasse
Tranvåg
Vara: ??

Rashmi Pradhan
Vara: Madhuri
Thammineni

5
Thor H Engevik
Vara: ??

Hanne Lund
Jensen
Vara: ??

Ingunn Furre
Haaland
Vara: Per Sande

Cesar Sanhueza
Vara: Marianne
Berge

6
Stina Johanna Pääjärvi
Vara: ??

Elin Watts
Vara:
Christopher
Bredahl Hay
Djup

Elisabeth
Vistnes
Annette
Frafjord

Stein Arild Dybvik
Vara: ??

7
Anita Gjerde
Vara: ??

Gaute Risa
Vara: Cesar
Sanhueza

Kristin
Rasmussen
Vara: Kristoffer
Engenes

Ingrid Hodne Voll
Vara: Marit
Forgaard Larsen

Styret
Kristoffer Engenes
Sunniva Bang-Larsen
Cesar Sanhueza
Robert Watts

SFO
Anders
Hellstrøm
Tordis Hellstrøm

Rektor
Veronica H
Hellevik

M= oppmøte
MS = møtt med
stedfortreder
IM= ikke møtt
FF= meldt frafall



Kl.: 19:00-20:30

Referat
Agenda
Saksnr. Beskrivelse Ansvar

28/23 Godkjenning av referat

Godkjent.

Alle

29/23 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt

Neste FAU-møte settes til tirsdag 02.mai.

Alle

30/23 17. mai arrangementet – statusoppdatering

- 1. klasse: kaffe og kake

- 2. klasse: Premier

- 3. klasse: Rigging og rydding

- 4. klasse: Kiosk

- 5. klasse: Leker

- 7. klasse: Loddsalg

- FAU styret: Barnetog og kommunedelskontakt

Dette arbeidet pågår nå ute i klassene. Hinna-prisen skal

deles ut og en ønsker forslag til kandidater som kan

meldes til Sunniva Bang-Larsen i FAU. Svarfristen er

15.april så en må sikre info ut til klassene snarest.

Alle

31/23 Behandling av SFO-søknad om økonomisk støtte til spill og

gamingrom i arbeidet med digital kompetanse og

spillpedagogikk DDV (UiS)

FAU vedtar og sier ja til å innvilge søknad om midler til SFO

slik at en kan opprette et gamingrom med fokus på digital

opplæring. FAU ber om at SFO lager aktiviteter som lærer

barn om digital trygghet, samt at en sikrer at elever som i

dag ikke har tilgang til utsyr i hjemmet får tilgang og

opplæring via SFO. Et gamingrom må være for alle og en

må ha særlig oppmerksomhet på barn som ikke er frampå i

motsetning til barn som er kjent med og allerede har

tilgang til slikt utstyr privat.

Invitasjon fra Universitetet i Stavanger:

Det vil bli lagt ut info om et initiativ fra Universitetet i

Stavanger som har igangsatt et forskningsprosjekt om

digital mobbing. Foreldre kanskje til de mer eldre barna på

Alle



skolen kan melde sin interesse mtp å dele sine erfaringer

om temaet. Informasjon blir sendt via FAU-repr. til

klassespondene.

32/23 10-mai: Dugnad i skolegården før 17-mai

FAU-leder vil legge ut informasjon om dette på skolens

webside. Det vil være klassens FAU-repr. som må sikre

oppmøte i sin klasse. Tre skal delta fra hver klasse som må

ta med kost og spade. Det bestilles feiebil på skolens

område før dugnaden.

6-trinn

33/23 Valgkomite FAU styre

FAU leder er til valg i år. Kristoffer stiller seg til disposisjon

for gjenvalg til 2 nye år. Valgkomite har for tiden ingen

andre kandidater. Andre kandidater oppfordres til å melde

seg til Valgkomiteen før valget av ny leder på FAU-møtet

den 12-juni.

7-trinn

34/23 FAU Feed

● FAU har innvilget søknad om midler til SFO for

oppretting av et gamingrom for digital opplæring av

barn i digital trygget. Det er ønskelig at SFO setter

rammer for hvordan rommet brukes slik at alle barn på

SFO sikres lik tilgang.

● Resultat fra foreldreundersøkelsen fra 3 og 6. klasse er

nå klare og vil bli lagt ut på skolens hjemmeside. En ser

at det er noe lav svarprosent i år og FAU vil ta opp om

en skal gi noen incentiver mtp å få flere til å svare på

denne neste år.

● FAU legger ut informasjon om 17.mai og dugnad før

17.mai på skolens hjemmeside. Dugnad følges opp av

klassenes FAU-representanter.

● Hinna-prisen deles ut hvert år ifm 17.mai talen i

skolegården. Svarfrist for forslag til kandidater er

15.april. Komiteen ønsker gjerne nominasjon av

kandidater fra den litt yngre garde :)

● Det vil komme informasjon ut til klassene om invitasjon

fra Universitetet i Stavanger som igangsetter et

forskningsprosjekt om «Digital Mobbing» der foreldre

som ønsker kan formidle sine erfaringer om temaet.

Styret

35/23 Eventuelt: Leder / alle



Rektor har ordet:

Vedr. vask på skoleområdet:

Det har blitt gjennomført et uanmeldt kvalitetskontroll. I F-

og E-bygget er det påpekt at vaskerutiner må forbedres.

Eks. gjelder dette dusjer i gym-bygget og toaletter i

E-bygget. En medvirkende årsak kan være at det har vært

stor utskiftning av vaskepersonale og en vil nå

gjennomføre en ny opplæring blant disse. Det vil bli

gjennomført en ny kvalitetskontroll om 14 dager. Skolen

har en gammel bygningsmasse som kan være utfordrende

å vedlikeholde, men normalt tar det 2-3 dager før det

rettes opp i forhold som meldes inn.

Uteområde, 1. klasse:

FAU oppfordrer skoleledelsen til å lage en god plan og

sikker løsning for 1. klasse sitt uteområde FØR

anleggsarbeidet tar til i dette området ifm Bussveien. FAU

ønsker også at grusbane utenfor F-bygget vurderes

asfaltert.

Foreldreundersøkelsen:

Resultatene fra 3. og 6 klasse er nå klare og vil bli lagt ut på

skolens hjemmeside. Skolen forsøker særlig å vektlegge

hvordan en møter og svarer ut på henvendelser fra

foreldre, og kanskje særlig der en opplever utfordringer for

den det angår. Svarprosenten på undersøkelsen kunne

vært bedre og er utfordrende å få opp. FAU vil foreslå at

det kan gis incentiver for å få opp svarprosenten og tar

dette inn i FAU-feed.

Trygg trafikk, info ved Kristoffer og Anders:

Flere skoler har delt sine erfaringer om trygg skolevei

knyttet til levering av barn på skolen, men utenfor skolens

område (kalt hjertesone). Det har vært et ønske om å

skjerme dette arealet. Initiativet holdes av kommunen. Det

foreslås at skoleledelse og FAU har et møte før sommeren

mtp initiativ som kan spilles inn ovenfor kommunens Trygg

trafikk representanter ettersom en ønsker Bussveien

tilbakeleverer uteområdet i som kan være i tråd med de

erfaringer og gjennomføringer som er gjort på andre

skoler.



Det kommer innspill om at skoleledelsen kontakter

kommunens «Miljørettet helsevern» med tanke på tilsyn

av Bussveien, om disse overholder de lover og forskrifter

knyttet til veiarbeid som nå pågår. Det finnes oversiktlig

info om «Miljørettet helsevern» sine ansvarsområder og

hvem som har myndigheten over dette på kommunens

hjemmeside.


